

ООО «БЕЛЛЬ БИМБО ПЛЮС»

Bel Vimbo - яркий европейский бренд, создающий модную и комфортную одежду для детей и подростков! Бренд выделяется своим исключительным отношением к дизайну, сочетая модные тренды, выверенные конструкции, эксклюзивный декор и строгий подход к качеству. Команда дизайнеров разрабатывает 2 сезонные коллекции в год - это 50 капсул и более 600 моделей. Для каждой модели художниками создаются уникальные принты и вышивки. В рамках коллекции представлены отдельные капсулы, разработанные по принципу «total look», - все вещи идеально сочетаются по цвету и стилю, формируя полноценный гардероб на сезон. Авторский подход к дизайну позволяет учесть особенности восприятия, эргономики и актуальные интересы ребенка на каждом этапе взросления.

Bell Vimbo is a distinctive European brand, creating fashionable and comfortable clothes for children and teenagers! The brand specialty is its exceptional attention to style by combining current trends, calibrated designs, exclusive decor and rigorous approach to quality. The design team develops 2 seasonal collections annually - that is 50 capsules and more than 600 models of clothing. In order to create every model the designers create unique prints and embroideries. the collection contains separate capsules created according the «total look» principle - every article of clothing matches perfectly by color and style thus creating a complete set of clothes for the season. The creative approach to design allows to account for peculiarities of perception, ergonomics and current interests of a child at any stage of development.

Беларусь, 210101, г. Витебск, ул. П. Бровки, 50А

Belarus, 210101, Vitebsk, P. Brovki Str., 50A

tel.: +375 212 26 08 17

+7 916 043 95 48

info@bellbimbo.by

www.bellbimbo.by